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Raadsplein info/debat 
 
Vergadering d.d. 7 september 2015 
Locatie Raadzaal / Takzaal 
Aanvang 20.15 
Eindtijd 22.30 
Voorzitter Dhr. H. Schippers / Dhr. F. Mussche 
Griffier/secretaris Dhr. H.C. Veraart / Dhr. A.B.M. ten Have 
  
 

0. RAADZAAL  
0.1.a. Opening en mededelingen (20.15 – 20.20 uur)  

De voorzitter opent de vergadering om 20.33 uur.  
0.1.b. Vaststelling van de agenda  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
0.1.c. Inspreken niet-geagendeerde onderwerpen  

Er heeft zich geen inspreker gemeld  
0.2. Debatronde  
0.3. Actualisatie prestatieafspraken 2015 en s.v.z. woonruimteverdeling (20.20 – 21.20 uur)  

Deze informatienota is op verzoek van de SP geagendeerd. De gemeente en de Zwolse 
woningcorporaties hebben met elkaar prestatieafspraken gemaakt. Afgesproken is dat 
jaarlijks te actualiseren. In de informatienota staat een overzicht van actualisatie 2015. Het 
jaar 2015 kan gezien worden als ‘overgangsjaar’. Er wordt namelijk toegewerkt naar nieuwe 
prestatieafspraken voor de periode 2016-2019. Dit proces wordt begeleid door een 
gespecialiseerd bureau. De fractie van de SP vindt dat de raad aan het begin van het 
proces invloed moet kunnen uitoefenen om niet in 2016 voor een voldongen feit te worden 
gesteld. Daarom willen zij komen tot een inventarisatie van de wensen en ideeën van de 
kant van de raad voor de nieuwe prestatieafspraken. De SP krijgt tijdens deze debatronde 
als eerste het woord. De socialistische partij wil een set heldere afspraken over woningnood 
en betaalbare huren. Ze benoemen acht punten, waarbij ‘meer woningen’ als eerste wordt 
genoemd. Verder wil men meer passende woningen en keuzevrijheid voor huurders. Verder 
pleit de SP voor een regeling voor urgente gevallen. Ook de overige fracties vinden dat er 
meer sociale huurwoningen moeten komen. Ondanks de ambitieuze plannen van de 
gemeente en de corporaties om op korte termijn een groot aantal sociale huurwoningen aan 
de voorraad toe te voegen, vinden de fracties dat er alles op alles gezet moet worden om de 
woningnood te bestrijden. Dit vraagt om creatieve maatregelen. Verder noemen de fracties 
een aantal punten die zij van belang vinden bij de totstandkoming van de nieuwe 
prestatieafspraken. Zo wordt er aandacht gevraagd voor verduurzaming, 
levensloopbestendigheid en ruimte voor particulier initiatief. Er wordt ook een lans gebroken 
voor meer goedkope koopwoningen en particuliere huurwoningen. De fracties gaan ook in 
op de actualiteit en vragen aandacht voor de toename van het aantal statushouders. 
Wethouder Vedelaar dankt de fracties voor de vele suggesties en aandachtspunten. Ze zal 
hiermee zeker haar voordeel doen. Op dit beleidsterrein is nog al eens sprake van 
beeldvorming. Er is sprake van sloop, maar per saldo worden er woningen toegevoegd. 
Verder zijn er een aantal dilemma’s, bijvoorbeeld tussen kwaliteit en betaalbaarheid. En ook 
tussen wachttijd versus keuze vrijheid. Als je minder kieskeurig bent, heb je sneller kans op 
een woning. Over de wijze van het betrekken van de (individuele) huurders zal de 
wethouder overleggen met de huurdersorganisaties. Afstemming met buurgemeenten wordt 
steeds belangrijker, er is immers sprake van een regionale woonmarkt. 
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Aan het eind van het debat concludeert de voorzitter dat de raad voldoende gelegenheid 
heeft gekregen om zaken mee te geven voor de prestatieafspraken. De informatienota wordt 
alsnog voor kennisgeving aangenomen.  

0.4. Pauze (21.20 - 21.30 uur)  
0.5. Informatieronde  
0.6. Uitbreiding schoolmaatschappelijk werk (21.30 - 22.30 uur)  

Deze informatienota is op verzoek van de fractie van D66 geagendeerd. Door uitbreiding 
van het schoolmaatschappelijk werk worden kinderen en ouders beter en sneller 
ondersteund. Hierdoor kan een beroep op zwaardere, duurdere jeugdhulp worden 
voorkomen. D66 vraagt zich af of de voorgestelde positionering van het 
schoolmaatschappelijk wel goed aansluit bij de gekozen uitgangspunten van de 
decentralisaties en de rol van de wijkteams hierin? De vraag is of door het intern invullen 
van de functies wellicht meer geschikte kandidaten op voorhand worden uitgesloten.  
Voor dit onderwerp zijn een aantal betrokkenen uit het veld uitgenodigd. Aanwezig zijn: 
Geraldine IJzerman, Teamleider Sociaal wijkteam West; Karin Otten, Teamleider Sociaal 
Wijkteam Zwolle Zuid; Wilco Jansen, Zorglijnmanager; Petra Snijder, Vrijgevestigd 
aanbieder van jeugd ggz; Henk ter Wee, besturenoverleg primair onderwijs Zwolle en ; 
Marieke Snel, van De Kern maatschappelijke dienstverlening. De woordvoerders van de 
fracties stellen vragen aan de genodigden en aan wethouder Anker. De vragen staan vooral 
in het teken van de rol van schoolmaatschappelijk werk in relatie tot het sociaal wijkteam. 
De vele vragen worden door de genodigden kort en bondig beantwoord. Aan het eind van 
de bespreking vindt een meerderheid van de fracties dat het onderwerp agendering behoeft 
in een debatronde. 

0.7. Sluiting (22.30 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 23.13 uur.  

 
1. 

 
TAK-ZAAL  

1.1.a. Opening en mededelingen (20.15- 20.20 uur)  
De voorzitter opent de vergadering om 20.33 uur.  

1.1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

1.3. Debatronde  
1.4. Visie op dienstverlening aan inwoners en ondernemers (20.20 – 21. 15 uur)  

In het visiedocument beschrijft het college de visie op en de plannen voor de dienstverlening 
van de toekomst. Vanuit een zestal waarden zijn twee strategische doelen geformuleerd. De 
eerste is dat de gemeente Zwolle in 2020 behoort tot de 10 meest gastvrije en best 
presterende gemeenten van Nederland als het gaat om dienstverlening aan inwoners en 
ondernemers. De tweede dat Zwolle in 2020 volledig gedigitaliseerd is in haar 
dienstverlening. De raad wordt gevraagd de visie en de twee strategische doelen vast te 
stellen. 
Alle fracties kunnen zich in grote lijnen in de visie en de strategische doelen vinden. 
Er wordt vooral benadrukt dat volledig digitaal niet mag betekenen dat er geen ander 
contact meer met de gemeente mogelijk is. Telefonisch en persoonlijk contact moet mogelijk 
blijven. Zeker voor bepaalde groepen mensen als digibeten en laaggeletterden. De 
burgemeester zegt dat dit ook het geval is en dat in bepaalde gevallen gekeken zal worden 
naar maatwerk. 
Ook wordt aandacht gevraagd voor de dienstverlening door verbonden partijen als GBLT en 
ROVA, die overigens betrokken zijn bij de totstandkoming van deze nota. 
Wethouder De Heer merkt op dat ook het bedrijfsleven betrokken is bij het opstellen van de 
nota. Er is een nieuwe app ontwikkeld, Zwolle Onderneemt. Voor het bedrijfsleven wordt de 
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dienstverlening vooral ook in een regionaal jasje gegoten.  
De burgemeester zegt toe nog aandacht te zullen besteden aan het aspect digitaal 
archiefbeheer en de raad nader te informeren over de mogelijkheid van het thuisbezorgen 
van documenten als paspoort en rijbewijs. Bij dit laatste spelen aspecten als privacy en 
kosten een rol. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel voldoende besproken is en dat het kan worden 
doorgeleid als A-onderwerp naar de besluitvormingsronde van 21 september. 

1.5. Pauze (21.15- 21.30 uur)  
1.6. Voorjaarsnota 2015 veiligheidsregio IJsselland (21.30 – 22. 30 uur)  

Deze informatienota is geagendeerd op verzoek van de fractie van de SP.  
De SP constateert dat het weerstandsvermogen van de Veiligheidsregio wordt opgeplust tot 
ruim boven het afgesproken maximum van 2,5 %. Zij stelt voor de Veiligheidsregio te laten 
weten dat Zwolle het hier niet mee eens is bv in de vorm van een zienswijze. 
De meeste vragen geven aan het wel eens te zijn met de SP. Enkele fracties kunnen zich 
echter de handelwijze van de Veiligheidsregio wel voorstellen, gelet op de risico's die er de 
komende jaren staan aan te komen. 
De burgemeester benadrukt dat die risico's zich inderdaad de komende jaren kunnen 
voordoen, maar kan niet inschatten hoe hoog die risico's precies zullen zijn. Wat hem betreft 
is het wel terecht wat de SP zegt dat er geen aanleiding is nu het weerstandsvermogen te 
verhogen boven de 2,5%. 
Omdat echter niet nu, maar pas volgend jaar de financiële consequenties duidelijk zullen 
worden, kunnen alle fracties zich uiteindelijk er in vinden dat er geen zienswijze wordt 
ingediend, maar dat de burgemeester als Zwolse vertegenwoordiger in de vergadering van 
de Veiligheidsregio de boodschap van de raad zal inbrengen. En deze boodschap luidt dat 
de Zwolse gemeenteraad ernstig twijfelt aan de noodzaak tot ophogen van het 
weerstandsvermogen boven het afgesproken maximum nu er geen zicht is op de omvang 
van de risico's. 
De informatienota over dit onderwerp wordt vervolgens voor kennisgeving aangenomen. 

1.7. Sluiting (22.30 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur.  
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